
    

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde

Aan: College van B&W
Van: PvdA Zwolle - Mart oude Egbrink
Datum: 19 februari 2023

Enkele weken geleden stelde de fractie van D66 vragen over de plannen om bedrijfsunits te 
ontwikkelen aan het havenfront langs de Rieteweg. In aanvulling op deze vragen die gaan over deze 
specifieke plek roept het een aantal meer algemene vragen op bij de fractie van de PvdA met als 
strekking; wat is het risico dat soortgelijke (ongewenste) ontwikkelingen ook op andere plekken 
kunnen plaatsvinden?

1. Heeft het college inzichtelijk op welke andere plekken in Zwolle er een discrepantie is tussen 
de ambities voor die plek (bv. als gevolg van de omgevingsvisie) en de onderliggende kaders 
(zoals het omgevingsplan/bestemmingsplan) waardoor ongewenste ontwikkelingen moeilijk 
tegengehouden kunnen worden?
Zo ja, op welke plekken is dat?
Zo nee, is het college van plan dit in beeld te brengen en te delen met de raad?

2. Wat doet het college eraan om dit soort discrepanties op te lossen?
3. Zijn er andere concrete ontwikkelingen in beeld bij het college die niet in lijn zijn met onze 

Zwolse ambities? Zo ja, welke? 
4. Welke instrumenten heeft het college om ongewenste ontwikkelingen tegen te gaan in die 

gevallen dat het ruimtelijk beleid nog niet up-to-date is? En is het college voornemens die 
instrumenten in te gaan zetten?


